
  

Protokoll fra styremøte nr: 8 - 2020     

Dato  17.06.2020 Møtested: Google Meet 

Innkalte: 

 

Til stede: 

 

Forfall: 

Alle, inkl vara 

 

Arild Kristensen, Arild Schjølberg, Andreas Bachmann, Anne-Kirsti Stensø, Vivian 
Bruun, Anne Marie Madssveen, Rigmor Sjøvoll, Line Kristiansen, Veronica 
Seppola 

 
Sak nr Innhold Ansvarlig 

 Bli kjent, nytt styre  

20/20 Evaluering digitalt årsmøte 
- Hvordan synes vi at det fungerte? 

Vi må være obs på det tekniske, mulig vi kan gjøre en generalprøve 
for å sikre at alle som ville delta får deltatt 
Effektivt møte 
Fungerte godt 

- Tilbakemeldinger som har kommet fra medlemmer 
Positive tilbakemeldinger 

 

 

21/20 Sak fra medlem  
- Forslag om sak til RS om at NKK skal gi mer beskrivende forklaring av 

HD-resultat 
- Sekretæren sjekker når fristen er for innmelding av saker til RS 
- Oversendes ASU, frist begrunnet tilbakemelding 01.09.2020 

 

 
Line 

22/20 Opprette en mer åpen kommunikasjonskanal mellom styret, avdelinger og 
øvrige kontaktpersoner 

- Egen lukket FB-gruppe for styret, avdelingene og kontaktpersoner 
- Positive tilbakemeldinger fra avdelinger og kontaktpersoner 
- Arild S, Vivian og Line setter sammen en ramme, som sendes ut for 

epostvedtak 
 

 
Arild S, 
Vivian, 
og Line 

23/20 Høring fullcertordning 
- Revidering av fullcertordningen. Vi støtter denne, men vi ønsker det 

fremdeles skal være mulig å søke fritak fra fullcertordningen som før. 

 

 
Arild S 

Eventuelt - Informasjonssak angående en forvertsavtale 

Vi anbefaler forvert å ta saken til forliksrådet 
- Styremedlemmer som har fratrådt 

Sendes blomster og hyggelig hilsen, takk for innsatsen 
Vi sender også til de som la ned ekstra innsats ifb ISPU, med en egen 
hilsen. 

 



- Mulig fysisk møte styret og ASU i høst (jobber hver for seg) 

- Neste styremøte i midten av august 

 


